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Vragen van de leden Jasper van
Dijk en Gesthuizen (beiden SP) aan
de minister van Onderwijs, Cultuur en
Wetenschap en de staatssecretaris
van Economische Zaken over de
ontvangstproblemen bij de publieke
omroep. (Ingezonden 18 september
2007)

1
Kent u de brief van de Nederlandse
Publieke Omroep (NPO)1, in reactie
op uw brief aan de Kamer van 29 mei
jl.2, over de nog steeds niet opgeloste
ontvangstproblemen van Radio 1, 2,
3FM en Radio 4?

2
Deelt u de mening dat de inwoners
van Nederland recht hebben op een
ongestoorde ontvangst van de
radioprogramma’s van de publieke
omroep?

3
Deelt u de mening van de NPO dat
een ongestoorde ontvangst nog
steeds niet het geval is, ondanks
herhaaldelijk aandringen vanuit de
Kamer? Zo ja, waarom heeft u de
gesignaleerde problemen dan nog
steeds niet opgelost?

4
Bent u bereid de Kamer te informeren
over de juridische problemen?

5
Bent u bereid, in het kader van een
doelmatig gebruik van de ether,

zonodig op korte termijn de
ontvangstproblemen weg te nemen
door middel van bestuurlijke
maatregelen, bijvoorbeeld door
aanpassing van de voorwaarden van
vergunninghouders die storing
veroorzaken of door bestuurlijke
handhaving, indien de storende
omroepen niet van plan zijn vrijwillig
mee te werken aan het oplossen van
de storingen? Zo neen, waarom niet
en hoe gaat u de problemen
oplossen?

1 Brief NPO, 11 juni 2007.
2 Kamerstuk 24 095, nr. 211, vergaderjaar
2006–2007.

Antwoord

Antwoord van staatssecretaris
Heemskerk (Economische Zaken),
mede namens de minister van
Onderwijs, Cultuur en Wetenschap.
(Ontvangen 10 oktober 2007)

Zoals ik al in mijn eerdere brief van
29 mei jl. (Kamerstuk 24 095, nr. 211,
vergaderjaar 2006–2007), kenbaar heb
gemaakt, heeft een optimale
ontvangst voor de luisteraars van
zowel de publieke als commerciële
zenders voortdurend mijn aandacht
en inspanning.

1
Ja.

2
Voor zover dit technisch mogelijk is.
Hierbij moet rekening worden
gehouden met de mogelijkheden en
onmogelijkheden van verschillende

vormen van omroepdistributie en de
verantwoordelijkheden en keuzes van
verschillende betrokken partijen in
het traject van de studio tot de
luisteraar.

3
Ik erken dat in sommige delen van
ons land er klachten kunnen zijn over
de ontvangst van de uitzendingen
van de publieke omroep via de ether.
In mijn brief van 29 mei 2007 (Tweede
Kamer, 2006–2007), 24 095, nr. 211)
heb ik u hierover ingelicht.

4 en 5
Ik neem aan dat vraag 4 betrekking
heeft op de (juridische) problemen bij
het verplaatsen van de zenders van
commerciële omroepen bij de
ontvangstklachten van de publieke
omroep zoals genoemd in de brief
van de NPO op 19 juni jongstleden.
Hierover kan het volgende worden
opgemerkt. Onderzoek door
Agentschap Telecom geeft aan dat in
deze specifieke gevallen de
commerciële omroepen zich houden
aan de vergunningvoorschriften.
Daarom is bestuursrechtelijke
handhaving geen optie. Om die reden
rest mij dan ook geen andere
mogelijkheid dan de commerciële
omroepen op basis van vrijwillige
medewerking te bewegen tot
verplaatsing van de zenders. In het
verleden zijn meerdere pogingen
gedaan om de betrokken
commerciële omroepen tot
medewerking over te halen. Tot op
heden heeft dit nog niet tot succes
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geleid. Op dit moment wordt
nogmaals bekeken waar
mogelijkheden liggen om de
ontvangstklachten uit het Zero Base
traject van de landelijke publieke
omroepen te verminderen.
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